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La şedinţa extraordinară a Consiliului 
Local al Municipiului Arad, care a avut loc 
în data de 28 decembrie 2021, au fost 
prezenţi 22 de consilieri din 23 în funcţie. 
Dl. Decebal Fordon, dl. Cosmin Buruc, dl. 
Andrei Korodi, dl. Florin Mariş, dl. Mayer 
Siegfried, dna Aur Csilla și dna Dorina 
Vornicu şi-au exprimat votul prin mijloace 
electronice, respectiv prin platforma on-
line de videoconferinţă Join Zoom 
Meeting. 

A absentat domnul consilier Dorian 
Curcanu. 

Şedinţa a început la ora 17,50 şi s-
a încheiat la ora 17,55. 

Şedinţa a fost condusă de către 
domnul consilier Cristian-Aurel GALEA.  

Au participat: din partea 
executivului: dl. primar Călin Bibarţ (on-
line), dl. viceprimar Lazăr Faur, domnul 
viceprimar Ilie Cheşa, dna Lilioara 
Stepanescu – Secretar General al 
Municipiului, dl. Bogdan Boca, 

administrator public, dna Olimpia Stoica, şef serviciu, Serviciul Buget, dl. Corneliu 
Neamţiu, consilier, Compartimentul Guvernanță Corporativă, dna Lucia Giurgiu, şef 
serviciu, Serviciul Investiţii, dl. Alexandru Popa, referent, Compartimentul Relaţii Mass-
Media, dna Ralu Cotrău, consilier, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Mihai 
Mitrofan, consilier, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Cristian Todinca, referent, 
Compartimentul Relaţii Mass-Media, dna Florentina Stana, consilier juridic, Serviciul 
Administraţie Publică Locală, dna Florina Ispas, consilier, dna Ana-Maria Ciobotariu, dl. 
Emanuel Cotuna, consilier juridic, dl Vlad Baciu, consilier juridic, dna Ionela Domilescu, 
consilier, dna Carmen Popa, consilier în cadrul aceluiaşi serviciu. 
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Alţi participanţi: 
- reprezentanți ai agenţilor economici şi instituţiilor culturale de sub autoritatea Consiliului 
Local al Municipiului Arad: dna Marta Ujvărăşanu, contabil șef - SC CET Hidrocarburi 
Arad SA. 

Publicitatea şedinţei a fost 
asigurată prin publicarea în site-ul 
Primăriei Municipiului Arad, prin afişare pe 
panoul de afişaj de la intrarea în Primăria 
Municipiului Arad, în data de 28.12.2021, 
a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad 
nr. 2.916/28.12.2021, prin comunicarea 
tuturor reprezentanţilor mass-media 
acreditaţi a convocatorului, cuprinzând 
data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi 
documentele înscrise pe ordinea de zi. La 
dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate 

dovezi obiective în acest sens. 
Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi 

responsabilii din executiv, societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au 
primit documentele şedinţei, avizele comisiilor de specialitate şi amendamentele 
formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în 
ziua de 28.12.2021, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării 
acesteia, precum şi ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 
28.12.2021, în format electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, 
funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
 
(n.n. şedinţa extraordinară a Consiliului Local a fost precedată de şedinţa comisiilor 
reunite, în vederea desemnării preşedinţilor comisiilor de specialitate din cadrul 
Consiliului Local Arad, a vicepreşedinţilor, a secretarilor şi a locţiitorilor acestora, apoi a 
avut loc dezbaterea în comisii reunite a proiectelor de hotărâri de pe ordinea de zi  a 
şedinţei).    
Dl. Faur L: - Vă mulţumim că aţi acceptat invitaţia noastră, aşa, pe grabă, pentru a ne 
reuni în şedinţă extraordinară. Acum, pentru că avem o nouă configuraţie a Comisiilor 
de specialitate şi o componenţă nou aleasă a acestora, trebuie să începem prin a 
desemna şi conducerea comisiilor. Aşa că, vă rog, pe rând, Comisiile 1, 2, 3 şi 4 să-şi 
desemneze, prin vot deschis, preşedinte, vicepreşedinte, secretar şi locţiitor de secretar. 
După ce trecem de această procedură o să vă rog să facem şedinţa reunită a comisiilor 
pe ordinea de zi şi apoi, până la şi jumătate, avem timp să desfăşurăm şi şedinţa. Alex, 
dacă avem colegi intraţi online? Pe cine avem? Da. Deci, ar mai trebui, cine? Domnul 
Korodi şi domnul Curcanu? Da. Mai stăm un minut? Ce ştiţi de dumnealor? Este plecat? 
Domnul Korodi nu s-a logat? Bun! Atunci haideţi să începem, că oricum avem majoritate 
în fiecare comisie de specialitate. În Comisia de specialitate nr. 1, din care fac şi eu 
parte, să facem propuneri pentru funcţia de preşedinte de comisie, eu îl propun pe 
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domnul consilier Buruc Cosmin Alexandru. Mai sunt şi 
alte propuneri? Bun. Atunci, haideţi să supunem la vot 
această propunere pentru Comisia nr. 1. Cine este 
pentru? Bun. Aţi consemnat? Vă rog să votaţi şi online! 
(n.n. 6 voturi pentru, 1 abţinere-dl. Stana). 
Dna Stepanescu L: - Dacă-mi permiteţi, poate nu se 
aude foarte bine – trebuie să-şi exprime votul doar 
membrii Comisiei nr.1! Domnule Buruc, aţi transmis votul 
dumneavoastră? 
Dl. Buruc C: - Da! 
Dna Stepanescu L: - Domnul Faur Lazăr?  
Dl. Faur L: - Pentru 
Dna Stepanescu L: - Domnul Barb? 
Dl. Faur L: - Pentru! Este aici!   
Dna Stepanescu L: - Domnul Korodi? Absent! Domnul 
Stana?  
Dl. Faur L: - Abţinere! Domnul Bognar?  

Dl. Bognar L: - Pentru. 
Dna Stepanescu L: - Doamna Vornicu? 
Dna Vornicu D: - Pentru. 
Dl. Faur L: - Mulţumim!  
Dna Stepanescu L: - S-a adoptat, cu majoritatea necesară, propunerea pentru 
preşedinte – domnul Buruc.  
Dl. Faur L: - Bun. Trebuie să mergem mai repede, că avem şi celelalte funcţiuni! Aşadar, 
mai departe, propuneri pentru vicepreşedinte. 
Dl. Buruc C: - Îl propun pe domnul Faur Lazăr. 
Dl. Faur L: - Aşa. Alte propuneri? Da, numai că trebuie votat pe rând. Nu mai sunt alte 
propuneri? Bun. Supun la vot propunerea domnului Buruc.  
Cine este pentru? Din sală? Cine este pentru online? Bun. Deci, avem 5, da? Cine este 
împotrivă? Cine se abţine, online? Nu mai are cine! [n.n. 5 voturi pentru şi 1 abţinere (dl. 
Stana)]. Bun!  
Secretar, la Comisia nr. 1, eu îl propun pe domnul Bognar. Mai sunt şi alte propuneri? 
Supun la vot. Cine este pentru, în sală? Cine este pentru,  online? Cine este împotrivă? 
(n.n. 5 voturi pentru, 1 abţinere – dl. Stana). Online, nu este nimeni. Aţi consemnat, da? 
S-a adoptat! 
Şi ultima funcţie de locţiitor de secretar – îl propun pe domnul Barb Petru Nistor. Dacă 
mai sunt şi alte propuneri? Supun la vot această propunere, dl. Barb. Cine este pentru? 
Cine este pentru,  online? A intrat şi domnul Korodi, nu? Da. Pentru. Am văzut, domnule 
Korodi şi domnul Cosmin Buruc?  
Dl. Buruc C: - Pentru! 
Dl. Faur L: -  Cine este împotrivă? Cine se abţine? Mulţumim frumos! Deci, Comisia nr. 
1 are stabiliţi prin vot membrii conducerii.  
Dna Stepanescu L: - 6 voturi pentru şi 1 abţinere (dl. Stana). Toţi candidaţii au întrunit 
majoritatea! 
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Dl. Faur L: - Da. Trecem la Comisia nr. 2, din care sunt şi aici membru şi o să zic tot 
eu, repede, aşa - să faceţi, vă rog, propuneri pentru preşedinte ! 
Dl. Buruc C: - Îl propun pe domnul Lazăr Faur. 
Dl. Lazăr F: -  Mai sunt şi alte propuneri de preşedinte la Comisa nr.2 ? Bun. Supun la 
vot. Cine este pentru? Comisia nr. 2 votează, adică, domnul Fordon, Mariş, dna Săbău, 
Curcanu, Costea şi eu. În sală, cine este pentru?  Cine este pentru din on line? Cine este 
împotrivă? Mariş nu-i…, Cine este împotrivă? Cine se abţine? Cine se abţine din on line? 
Nu mai are cine! Rezultat vot [n.n. 4 voturi pentru, 2 abţineri (dna Săbău, dl. Costea)]  
Dl. Faur L: - Câte voturi am avut? 
Dna Stepanescu L: - Avem 2 abţineri (dna Săbău, dl. Costea), 1 absent (dl. Curcanu) 
şi au votat pentru 4 consilieri. 
Dl. Faur L: - Bun. Domnul Mariş? 
Dna Stepanescu L: - Domnul Mariş poate vota. Domnul Mariş nu participă la vot la 
proiectele de pe ordinea de zi, dar poate vota pentru alegerea preşedintelui, secretarului. 
Domnul Mariş nu a votat?  
Dna Săbău D: - Să îşi exprime votul, atunci! 
Dl. Faur L: - Domnule Mariş, sunteţi on line?  
(n.n. din sală – da, este on line!) 
Dl. Mariş F: - Pentru! 
Dl. Faur L: – Pentru. Bun! Propunem vicepreşedinte. Îl propun pe domnul  Buruc Cosmin 
Alexandru. Mai sunt şi alte propuneri, vă rog?! Dacă nu, supun la vot. Cine este pentru, 
din sală? Cine este pentru, on line? Florin Mariş?  
Dl. Mariş F: - Pentru. 
Dl. Faur L: - Mai departe, vă rog! Domnule Buruc, cum votaţi? 
Dl. Buruc C: - Pentru! 
Dl. Faur L: - pentru , da? Domnule Fordon, cum votaţi?  
Dl. Fordon D: - Pentru.  
Dl. Faur L: - Da.  Mariş, Fordon, Faur, Buruc. Aceştia suntem! Cine este împotrivă? 
Abţineri? 
Dna Stepanescu L: - 2 abţineri, 4 voturi pentru, 1 absent. (n.n. 4 voturi pentru, 2 abţineri 
– dl. Costea, dna Săbău şi 1 consilier absent – dl. Curcanu).  
Dl. Faur L: - Bun. Trecem la funcţia de secretar. Îl propun pe domnul Florin Mariş. Mai 
sunt şi alte propuneri? Cine este pentru? Haideţi, on line! (n.n. 4 pentru,  2 abţineri (dl. 
Costea, dna Săbău), 1 consilier absent (dl. Curcanu).  
Dl. Faur L: - Bun. Şi ultima funcţie – locţiitor de secretar, îl propun pe domnul Fordon 
Decebal-Ciprian. Mai sunt şi alte propuneri? Cine este pentru? Vă rog să votaţi on line! 
(n.n. 4 pentru,  2 abţineri - dl. Costea, dna Săbău), 1 consilier absent (dl. Curcanu).  
Dna Stepanescu L: - 2 abţineri (n.n. dna Săbău şi dl. Costea). 
Dl. Faur L: - Mulţumesc frumos. Acum, aceeaşi procedură trebuie făcută la Comisia nr. 
3, numai că de către altcineva. Eventual, domnul viceprimar Cheşa. Că eu nu sunt 
membru în Comisia 3. 
Dl. Cheşa I: - Comisia nr. 3 – Servicii Publice şi Protecţia Mediului: domnul Gaman, 
doamna Waas, dl. Mariş, dl. Cheşa, dl. Mayer, dl. Chifa şi dl. Vlad. Am eu o propunere, 
pe domnul Mariş, preşedinte, în Comisia nr. 3 - Servicii Publice şi Protecţia Mediului. Mai 
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sunt propuneri? Mulţumesc. Supun la vot. Cine este pentru? On line? (n.n. 4 voturi pentru 
şi 3 abţineri – dl. Mayer, dl. Chifa, dl. Vlad). 
Dl. Mayer S: - Abţinere. 
Dl. Cheşa I: -Abţinere, domnul Mayer. Domnul Chifa? Nu vă aud! Da. Împotrivă? 
Abţineri? Pentru funcţia de vicepreşedinte, dacă sunt propuneri?  
Dl. Mariş F: - Am eu o propunere, pe domnul Cheşa Ilie. 
Dl. Cheşa I: - Dacă mai sunt alte propuneri, vă rog frumos? Mulţumesc. Trecem la vot.  
Cine este pentru? (n.n. 4 voturi pentru şi 3 abţineri – dl. Mayer, dl. Chifa, dl. Vlad). 
Împotrivă? Mulţumim. Pentru funcţia de secretar, am eu o propunere – pe doamna Waas. 
Mai sunt alte propuneri? Mulţumim. Trecem la vot. Cine este pentru?  Domnul Mariş? 
Domnul Mayer? (n.n. 4 voturi pentru şi 3 abţineri – dl. Mayer, dl. Chifa, dl. Vlad). 
Dl. Mariş F: – Pentru! 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim! Pentru funcţia de locţiitor secretar, am eu o propunere - pe 
domnul Gaman. Mai sunt alte propuneri? Mulţumim! Trecem la vot. Cine este pentru? 
On line? Domnul Mayer? Domnul Mariş?  
Dl. Mayer S: - Abţinere! 
Dl. Mariş F: - Pentru. 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim. Împotrivă, din sală? Abţineri? (n.n. 4 voturi pentru şi 3 abţineri 
– dl. Mayer, dl. Chifa, dl. Vlad). 
Dl. Cheşa I: - Mulţumim. Comisia nr. 4 – Sănătate, familie, muncă şi protecţie socială, 
educaţie, cultură, culte, copii, tineret, sport şi turism.  
Dna Stepanescu L: - Dacă-mi permiteţi să anunţ – la Comisia nr. 3,  cu 4 voturi pentru 
şi 3 abţineri, au fost votate toate candidaturile.  
Dl. Ilioni F: - Comisia nr. 4 - Sănătate, familie, muncă şi protecţie socială, educaţie, 
cultură, culte, copii, tineret, sport şi turism, consilieri: Naaji Antoanela, Ilioni Florin, Aur 
Csilla, Szabo Mihai, Costea Ioan-Cătălin, Vlad Codrin-Dacian, Galea Cristian-Aurel şi eu 
o propun pentru funcţia de preşedinte pe doamna Naaji Antoanela. Supun la vot. Cine 
este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Dna Stepanescu L: - Domnul Costea, domnul Vlad, 2 abţineri, da? (n.n. 5 voturi pentru 
şi 2 abţineri - dl. Costea, dl. Vlad). 
Dna Naaji A: - Bun. Dacă sunt propuneri pentru funcţia de vicepreşedinte? O propun eu 
pe doamna Aur Csilla. Supun la vot.  
Cine este pentru? (n.n. 5 voturi pentru şi 2 abţineri - dl. Costea, dl. Vlad). Bun. Pentru 
funcţia de secretar îl propun pe domnul consilier Szabo Mihai. Cine este pentru? 
Împotrivă? Abţineri? (n.n. 5 voturi pentru şi 2 abţineri - dl. Costea, dl. Vlad). Şi pentru 
funcţia de locţiitor de secretar îl propun pe domnul Ilioni. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? (n.n. 5 voturi pentru şi 2 abţineri - dl. Costea, dl. Vlad).  
Dna Stepanesacu L: - Cu 5 voturi pentru şi 2 abţineri - dl. Costea, dl. Vlad), toţi cei 
propuşi au întrunit majoritatea necesară.  
Dl. Faur L: - Având constituită şi conducerea comisiilor, vă propun să trecem mai 
departe, să trecem la dezbaterea, în comisii reunite, a proiectelor de hotărâri de pe 
ordinea de zi  a şedinţei de astăzi. Aşadar, Proiect de hotărâre nr. 1 - Alegerea 
preşedintelui, secretarului şi a locţiitorilor acestora pentru comisiile de specialitate, 
tocmai ce am făcut. În ansamblul ei, hotărârea o supunem spre avizare la Comisia nr. 1. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
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Dna Stepanescu L: - Îmi permiteţi? Nu se va adopta o hotărâre a consiliului, ci doar o 
hotărâre a comisiei. Fiecare comisie… 
Dl. Faur L: - Atunci de ce aţi pus-o pe ordinea de zi?  
Dna Stepanescu L: - Pentru că era nevoie să se supună la vot. Nu se va adopta o 
hotărâre de consiliu! 
Dl. Faur L: - Bun. Atunci este în regulă. Trecem de asta şi  mergem la următorul punct  
1 - Proiect de hotărâre nr. 646/2021 privind rectificarea Bugetului General de venituri și 
cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2021 – iniţiativa primarului. Vă rog! 
Dl. Stana F: - Da. Aş dori să adresez personalului de specialitate din Primărie 
următoarele întrebări: dacă la ora actuală există adresată organelor centrale, 
administraţiei centrale, în speţă, Guvernului şi Ministerului de Finanţe, o cerere pentru 
alocarea de fonduri cu care să vină în ajutorul termoficării din municipiul Arad? Presupun 
că nu! Mulţumesc.  
Dl. Faur L: - Dacă nu avem pe cine, în sală, vă răspund eu - există mai multe cereri, pe 
care le-am făcut în toată perioada sezonului rece…. 
Dl. Stana F: - Mă refer ulterior ultimei alocări ! 
Dl. Faur L: - Ulterior ultimei alocări, oricum, cererile noastre în sumele pe care le-am 
solicitat nu au fost acoperite. Aşa că noi sperăm să avem… 
Dl. Stana F: - Ulterior ultimei alocări s-au mai făcut cereri?  
Dl. Faur L: - Ultima alocare s-a făcut, nu ştiu, acum două săptămâni, când am avut noi 
şedinţa. Poate cineva să-l cheme pe domnul Bogdan Boca? Că dumnealui a făcut toate 
cererile şi noi am avut o corespondenţă permanentă cu ei pe treaba aceasta cu banii: 
haideţi, că imediat aflăm dacă a făcut o nouă cerere, deşi eu cred că cererile noastre 
cumulate trebuie să fie luate în considerare şi în anul viitor, fără să mai facem altceva, 

dar, mă rog, vedem imediat! Vă ascultăm, între timp! 
Dl. Stana F: - Aş dori să continui – care este preţul cu 
care s-a contractat gazul de la Distrigaz? La ce preţ s-a 
contractat?  
Dl. Faur L: - Preţul a variat zilnic. Vă putem face o 
situaţie, deci în fiecare zi a fost alt preţ, aproape în fiecare 
zi!  
Dl. Stana F: - Dacă ne puteţi spune în ce poziţie este, 
deasupra sau sub preţul de 815 lei/MW/oră, cu care a fost 
calculat preţul pentru gigacalorie şi pentru subvenţie?  
Dl. Faur L: - Domnule Boca, au fost nişte întrebări de la 
domnul consilier Stana, haideţi, dacă vreţi, le reluaţi, dacă 
nu, îi spun eu! Le reluaţi dumneavoastră? 
Dl. Stana F: - Dacă ulterior ultimei alocări de la bugetul 
national  a fondurilor destinate acoperirii cheltuielilor de 
termoficare, Municipiul Arad a adresat o solicitare pentru 
noi fonduri?  
Dl. Galea C: - Haideţi aici, în faţă, domnule Boca, vă rog! 
Dl. Boca B: - Este în regulă aici! 
Dl. Galea C: - Haideţi în faţă, la microfon!  
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Dl. Boca B: - Există mai multe solicitări făcute pentru alocarea de fonduri, ultima s-a 
făcut cred că acum trei săptămâni. Există şi o schemă de ajutor pentru acoperirea 
diferenţei între preţul de gaz achiziţionat şi cel plafonat, de 250 de lei MW-ul, din 
estimările făcute la un preţ de 500 de lei pe MW/oră, estimări făcute acum trei săptămâni, 
pe această schemă de 
compensare anul viitor ar trebui să 
primim undeva la 30 de milioane 
de lei. Estimările făcute de CET 
pentru lunile noiembrie şi 
decembrie, pe această schemă de 
ajutor, ne indică suma de 10 
milioane de lei, bani ce ar trebui să 
intre în momentul în care 
ordonanţa de urgenţă şi proiectul 
de lege apar în Monitorul Oficial. 
Noi estimăm că aceşti bani,  de 10 
milioane, din calculul nostru de  
30, ar trebui să vină undeva pe 
sfârşitul lunii ianuarie, început de februarie.  
Dl. Stana F: - Atunci, întrebarea mea este dacă Guvernul ne va subvenţiona, să zicem, 
cei 250 de lei din preţul gazului? Noi am calculat nivelul preţului pentru gigacalorie şi 
nivelul subvenţiei la 815, nu ar trebui să reducem corespunzător către preţul real, pe care 
îl vom plăti? Că altfel ne vom trezi că rămânem absolut fără niciun ban la investiţii tot 
alocând investiţiile acestea la CET !   
Dl. Boca B: - Preţul la gaz fluctuează. Săptămâna trecută, pentru două sau trei zile, 
cred, am achiziţionat gazul la 1000 de lei MW-ul. El a scăzut cu câte 200 de lei în zilele 
ce au urmat până în 24, a scăzut de la 1000 de lei, a scăzut la aproximativ 550 de lei. 
Nu putem să ne bazăm pe un preţ fix al MW-ului în perioada următoare. 
Dl. Stana F: - Există un preţ mediu pentru luna decembrie, să zicem?  
Dl. Boca B: - Depinde de bursă!  
Dl. Stana F: - Nu. Preţul mediu la care am cumpărat noi gazul, CET Hidrocarburi! 
Dl. Boca B: - Nu pot să vă răspund acum la întrebarea aceasta, dar până la sfârşitul 
şedinţei pot să o fac!  
Dna Săbău D: - Domnule Boca, astăzi, la bursă,  a fost 425 de lei MW-ul! 
Dl. Boca B: - Corect! De vineri, cum am spus, din 24, el a scăzut! 
Dna Săbău D: -  A scăzut! În ultimele zile a scăzut acest preţ!  
Dl. Boca B: - Corect! 
Dna Săbău D: - Aş vrea să ne spuneţi – reducerea de 0,5, adică 50 de bani pe MW/oră, 
ce înseamnă la acest preţ ? Ce cantitate primim pentru cele 5 milioane de lei pe care le 
cerem acum?  
Dl. Boca B: - În funcţie de preţul pieţei noi consumăm între…  
Dna Săbău D: - Păi dumneavoastră ştiţi, în funcţie de preţul pieţei, de ce? Că aveţi tot 
timpul aplicaţia, sunteţi puşi la curent cu acest preţ! Spot-ul repede se calculează.  
Dl. Boca B: - Consumul zilnic de gaz variază. Am pornit de la 1000 de MW/oră la 
începutul sezonului, iar în ultimele săptămâni consumul a crescut la 1300 de MW/zi. Au 
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fost şi nişte probleme la motoarele termice de la CET-ul L (n.n. SC CET SA), care ne-a 
forţat să consumăm mai mult gaz decât era prognozat pentru că ar trebui să suplinim 
lipsa de gigacalorii, pe care nu am primit-o de la CET-ul L. 
Dl. primar: - Se aude? Pot să intervin şi eu?  
Dl. Popa A: - Da. Se aude. Vă auzim!   
Dl. Stana F: - Îmi cer scuze, nu a fost o afirmaţie care să spună că este scump sau că 
este ieftin ceea ce am cumpărat noi. Voiam doar să ştiu care este preţul mediu pentru 
luna decembrie, a gazului achiziţionat, astfel încât să vedem dacă se impune, dacă este 
normal să continuăm cu un cost şi cu o subvenţie determinate la 815 lei/MW/oră sau să 
fie refăcut acest calcul, având în vedere că se estimează o scădere în viitor a… 
Dl. Stana F: - Exact! Mai sunt trei zile!  
Dl. primar: - În general, ce am luat ultima dată şi până acum a fost cu 500! 
Dl. Stana F: - Cu atât mai bine pentru noi! Cu cât mai jos, cu atât mai bine, deci dacă se 
poate, să primim un calcul, la sfârşitul lunii,  să primim un calcul. Încă ceva – care este 
rulajul lunar pentru achiziţia de gaz?  
Dl. primar: - Dar este simplu, v-am spus. 
Dl. Faur L: - Bun. Mai sunt şi alte intervenţii? Atunci haideţi să supunem la vot! 
Comisia nr. 1? Cine este pentru? (n.n. 6 voturi pentru, 1 abţinere -dl. Stana), Comisia nr. 
2? (n.n. 3 voturi pentru şi 2 abţineri: dna Săbău, dl. Costea), 1 consilier nu a participat la 
vot (dl. Mariș), Comisia nr. 3 – Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? (n.n. 3 voturi 
pentru, 3 abţineri – dl. Mayer, dl. Chifa, dl. Vlad), 1 consilier nu a participat la vot (dl. 
Mariș). Comisia nr. 4 – Cine este pentru? (n.n. 5 voturi pentru şi 2 abţineri - dl. Costea, 
dl. Vlad). Bun. Refacem conexiunea şi putem trece la şedinţa propriu-zisă. 
Dl. Stana F: - Nu avem şi punctul 3 pe ordinea de zi?  
Dl. Faur L: - Ba da. Aşa este! Aveţi dreptate! Ne auziţi on line? Acum, da? Bun. Trecem 
la ultimul punct 
3. Proiect de hotărâre nr. 647/2021 privind aprobarea acordării în avans a ajutorului cu 
titlu de subvenții pentru acoperirea diferenței de preț și tarif la energia termică livrată 
populației de către SC CET Hidrocarburi SA Arad – iniţiativa primarului 
Dl. Faur L: - Comisia nr. 1,  sunt intervenţii? Vă rog! 
Dl. Stana F: - Dacă-mi permiteţi o întrebare referitor la situaţia CET Hidrocarburi,  care 
este nivelul datoriilor CET Hidrocarburi către CET Arad, acum?  
Dl. Faur L: - Da. O să vă răspundem la această întrebare. Vreţi dumneavoastră să 
răspundeţi acum? Bun. Haideţi în faţă! Am stabilit noi la un moment dat ca toate 
intervenţiile să fie făcute de la microfonul de aici de la pupitru, ca să aveţi o conexiune 
vizuală cu consilierii. Doamna director economic, Marta Ujvărăşanu. 
Dna Ujvărăşanu M: - Situaţia financiară la CET nu este foarte grozavă, cred că o 
cunoaşteţi, dar răspunzând la întrebarea dumneavoastră, 24 de milioane este datoria pe 
care o avem astăzi la CET Arad.  
Dl. Stana F: - Îmi cer scuze, nu am auzit!  
Dna Ujvărăşanu M: - 24 de milioane! 
Dl. Stana F: - Datoria CET Hidrocarburi către CET Arad ! 
Dna Ujvărăşanu M: - Da! 
Dl. Stana F: - Şi puteţi să ne spuneţi cât din ăştia 24 vin din luna decembrie şi câţi sunt, 
să zicem, mai vechi?  
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Dna Ujvărăşanu M: - Da. pentru luna noiembrie avem 8,2 milioane, pentru luna 
octombrie avem 3,8 milioane, aproximativ, pentru lunile de vară avem 1,4 milioane, deci 
cam 1,4 milioane avem în lunile de vară şi mai avem o datorie mai restantă, să zic aşa, 
din luna aprilie, deci aprilie şi mai. Da, în jur de 8 milioane acum, când mergeau 
motoarele… 
Dl. primar: - Daţi-mi voie să…. 
Dl. Stana F: - Numai puţin, domnule primar, să lămurim – 16 sunt mai vechi, 8 din luna 
decembrie! 

Dl. primar: - Păi exact asta voiam să vă 
spun! Am început discuţiile în speranţa 
că… ….în jur de 15 milioane. Au fost 17, s-
a redus ceva, acum sunt în jur de 15 
milioane  Apoi, în lunile octombrie, 
noiembrie, decembrie s-au adăugat 
datoriile şi nu au mai putut plăti…CET-ul 
mare a fost din acest punct de vedere un 
partener, nu ne-au forţat cu plăţile, nici cele 
restante, nici cele….  
Dl. Stana F: - Da, acum eu cred că ar 
trebui să atrag atenţia că am avut astă 
toamnă sau acum două luni, când am avut 
acea discuţie cu finanţatorul de la CET 

Arad, o datorie de aproape 15 milioane, pentru  care dumnealui ceruse garanţii, mergând 
până la ipotecă pe imobilul CET 
Hidrocarburi şi acum suntem cu mult peste 
sumă! 
Dl. primar: - Domnule consilier, vă 
mulţumesc că ne atrageţi atenţia şi ce 
propuneţi? Aţi văzut că săptămâna trecută 
n-au funcţionat normal decât…, ar trebui 
să fim mai mult pe gaz? Aveţi o altă 
variantă? Noi suntem de acord cu ea!  
Dl. Stana F: - Da. Una dintre variante ar fi 
să se… 
Dl. primar: - Da, o variantă prin care să 

facem ceva concret, aveţi vreo variantă? Că acum suntem cu cuţitul la os!   
Dl. Stana F: - Vedeţi ce înseamnă să nu încasaţi 10% din facturi într-un an! Înseamnă 7 
sau 8 milioane de lei…. 
Dl. primar: - Este orgoliul dumneavoastră! Spuneţi-ne şi acolo ce să facem ! Să scoatem 
la vânzare apartamentele pensionarilor?  
Dl. Stana F: - Eu cred că nu sunt 7- 8 milioane apartamentele pensionarilor! 
Dl. primar: - Nu ştim… 
Dl. Stana F: - Îmi pare rău, cred că dumneavoastră n-ar trebui să mă întrebaţi pe mine, 
dumneavoastră n-ar trebui să mă întrebaţi pe mine, dumneavoastră ar trebui să întrebaţi 
angajaţii din Primărie, care primesc salarii tocmai ca să dea răspunsurile astea!  
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Dl. primar: - Întrebările dumneavoastră sunt retorice… 
Dl. Stana F: - Nu cred că sunt retorice, ar fi bine să fie retorice!  
Dl. primar: - Am crezut că sunteţi oameni serioşi, dar văd că n-am cu cine!  
Dl. Lazăr F: - Ok! Mai sunt intervenţii? Dacă nu mai sunt, Comisia nr. 1, vă rog, cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? (n.n. 6 voturi pentru, 1 abţinere-dl. Stana). Comisia nr. 2? 
Cine este pentru? Împotrivă?  
Dna Săbău D: - Doresc o intervenţie la Comisia nr. 2. 
Dl. Faur L: - Da, vă rog! 
Dna Săbău D: - Tot pentru doamna director de la CET.. 
Dl. Faur L: - Da, numai să numărăm abţinerile şi apoi vă dau cuvântul! Abţineri? (3 voturi 
pentru - dl. Faur, dl. Fordon, dl. Buruc, 2 abţineri - dna Săbău şi dl. Costea, 1 consilier 
nu participă la vot – dl. Mariş). Ok. Vă rog! 
Dna Săbău D: - O singură întrebare – dacă CET Hidrocarburi a fost acţionat în instanţă 
pentru această sumă de 24 de milioane ?  
Dl. primar: - Sigur că a fost şi se judecă şi în ziua de astăzi!  
Dna Săbău D: - Mulţumesc, domnule primar!  
Dl. Faur L: - Bun. Atunci, Comisa nr. 3  - Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă ? (n.n. 3 
voturi pentru, 3 abţineri – dl. Mayer, dl. Chifa, dl. Vlad), 1 consilier nu a participat la vot – 
dl. Mariş). 
Dl. Faur L: - Comisia nr. 4 – Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? (n.n.5 voturi pentru 
şi 2 abţineri - dl. Costea, dna Săbău, dl. Curcanu este absent). 
Dl. Lazăr F: - Bun. Am terminat comisiile reunite. Mulţumesc frumos.  
Dl. primar: - O intervenţie! 
Dl. Faur L: - Da. Mulţumim şi noi. 

De aici,  şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad 
Dl. Faur L: - Haideţi să începem cu Imnul de Stat  

(n.n. Într-un cadru solemn este ascultat Imnul Național al României) 
Dl. primar: - Supun votului dumneavoastră următoarea  
 

Ordine de zi 

1. Proiect de hotărâre nr. 646/2021 privind rectificarea Bugetului General de venituri și 
cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2021 – iniţiativa primarului. 
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2. Proiect de hotărâre nr. 647/2021 privind aprobarea acordării în avans a ajutorului cu 
titlu de subvenții pentru acoperirea diferenței de preț și tarif la energia termică livrată 
populației de către SC CET Hidrocarburi SA Arad – iniţiativa primarului. 

Cine este pentru? Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 636 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. primar: - Mulţumesc! Predau conducerea acestei şedinţe domnului preşedinte 
Cristian Galea . 
Dl. Galea C: - Mulţumesc. Primul punct de pe ordinea de zi 

1 
Proiect de hotărâre nr. 

646/2021 privind rectificarea 
Bugetului General de venituri 

și cheltuieli al municipiului 
Arad pentru anul 2021 – 

iniţiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot.  
Cine este pentru? 15 voturi 

pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. 
Stana, dl. Mayer, dl. Costea, dna 

Săbău, dl. Vlad), 
1 consilier nu a participat la vot 

(dl. Mariş) – 22 consilieri 
prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 637 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Galea C: - Mulţumesc!  

2 
Proiect de hotărâre nr. 647/2021 privind aprobarea acordării în avans a ajutorului 
cu titlu de subvenții pentru acoperirea diferenței de preț și tarif la energia termică 

livrată populației de către SC CET Hidrocarburi SA Arad – iniţiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru? 15 voturi pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. 
Stana, dl. Mayer, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad), 1 consilier nu a participat la vot (dl. 
Mariş) – 22 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 638 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Stepanescu L: - 14 abţineri, 1 consilier nu participă la vot, ca şi la proiectul 
precedent şi 6 abţineri. 
Dl. primar: - Vedeţi că aţi spus că sunt 14 „abţineri”, dar sunt 15 voturi „pentru”. 
Dna Stepanescu L: - 15 „pentru”, îmi cer scuze – 6 „abţineri” şi un consilier nu participă 
la vot. Mulţumesc! 
Dl. Galea C: - Bun. Vă mulţumesc. Să aveţi un An Nou fericit! Doamne ajută! 
 

(n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 17,55) 
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